
 

   
 

Molenweide en Groene Oase  
 
Datum: 27 november 2024  
Locatie: Stadhuis, Zaandam  
 
Ongeveer 11 omwonenden/ belanghebbenden aanwezig  
 
Introductie  
De procesmanager van de gemeente blikt terug op het traject sinds de eerste bijeenkomst in 
2021. Meerdere participatiebijeenkomsten hebben geleid tot een visie met 11 onderdelen, 
vastgesteld door het college in 2023 (ter kennisname aan de raad). Daarna is het nieuwe 
bestemmingsplan ter inzage gelegd en ook vastgesteld. Vanaf juni 2024 zijn vier workshops 
gehouden, er zijn terreinbezoeken gedaan bij de Veldmuis en kinderen van basisschool De 
Rietvink hebben meegedaan aan de participatie voor de natuurspeeltuin. 
 
Door een bestuurswisseling bij de Veldmuis zijn nieuwe workshops georganiseerd met het 
nieuwe bestuur. Ook zijn er één-op-één-gesprekken gevoerd om hen mee te nemen in het 
ontwerpproces. 
 
Bij de participatie met kinderen van De Rietvink (groepen 4 t/m 7) is in de eerste sessie op de 
Groene Oase gekeken naar de nu aanwezige speelelementen. Samen met de kinderen is 
nagedacht over de geschiedenis van de plek. Hierbij werd traditioneel spelen gecombineerd met 
natuur en is aandacht besteed aan de identiteit van de molen. Tijdens twee vervolgsessies is 
samen met de kinderen een ontwerp gemaakt. 
 
Door de workshops en de participatie met de kinderen is het huidige totaal ontwerp voor beide 
terreinen tot stand gekomen. In de presentatie is te zien wat er uit de visie van 2023 in de 
ontwerpen is gebleven en wat er is aangepast. Dit wordt uitgelegd aan de hand van de 11 
elementen uit de visie (zie ook de tabel op p. 14 in de presentatie). 
 
Vervolgstappen 

• Definitief ontwerp: wordt afgerond. 
• Besluitvorming: kredietaanvraag in raad in februari/maart 2025. 
• Uitvoering in 2025: 

o Eerste helft: elementen waarvoor al budget beschikbaar is en waarvoor geen 
vergunning nodig is; onder andere groen en onderdelen natuurspeeltuin. 

o Tweede helft: elementen van de Veldmuis, de brug (onder voorbehoud van 
kredietbesluit) en onderdelen waarvoor vergunningen nodig zijn. 

 
Vragen naar aanleiding van de presentatie  
 
Wat is onze invloed nog? 

• Antwoord: Afgelopen jaar zijn er meerdere workshops gehouden. Iedereen kon zich 
hiervoor aanmelden. Het hele participatietraject loopt al sinds 2021 en wordt met deze 
laatste bijeenkomst afgerond. Wat in dit ontwerp staat, is definitief. 

 
Is er nog inspraak mogelijk bij vergunningverlening? 

• Antwoord: Voor bepaalde onderdelen zijn nog vergunningen nodig. Hierover kan zoals 
altijd bezwaar en beroep worden aangetekend. 

 



 

   
 

Hoe wordt de afsluitbaarheid van het terrein geregeld? 
• Antwoord: De toegangen zijn open van zonsopgang tot zonsondergang. Het terrein van 

de Veldmuis blijft apart afsluitbaar. 
 
Wie gaat de hekken openen en sluiten? 

• Antwoord: De hekken blijven open, behalve bij de ingangen van de Veldmuis. Voor de 
hekken geldt hetzelfde regime (of is het regiem?) als bij de Groene Oase nu. De hekken 
zijn er om het terrein altijd af te kunnen sluiten als dat nodig is. 

 
Waarom is de glijbaan aangepast ten opzichte van het ontwerp uit de workshops? 

• Antwoord: De glijbaan wordt uitgevoerd zonder dak, om te voorkomen dat deze gebruikt 
wordt voor overnachtingen. Dit was een wens die voortkwam uit de workshops. 

 
Er wordt nu niet duidelijk aangegeven wat de Groene Oase voor een plek is. Het is niet duidelijk 
waar de ingang is. Kan dit verbeterd worden door bijvoorbeeld een bord? 

• Antwoord: Het terrein kan binnenkort vanuit twee kanten worden bereikt. De 
zichtbaarheid van de speelplaats met nieuwe elementen wordt verbeterd. Ook komt er 
een nieuw beheer- en onderhoudsregime om de zichtbaarheid op lange termijn te 
waarborgen. 

 
De wilgen zien er erg wild uit. Wordt hier iets aan gedaan? 

• Antwoord: De knotwilgen worden standaard iedere drie jaar gesnoeid. Op verzoek kan dit 
om de twee jaar gebeuren. Bij de uitvoering van het project worden de wilgen waar nodig 
gesnoeid. Voor de toekomst komt er een duidelijk beheerplan, met een apart budget 
voor onderhoud. 

 
Wordt ook het riet langs de Houtveldweg t.h.v. de Groene Oase aangepakt? Het groeit daar 
namelijk tot over het voetpad.  

• Antwoord: Dit zullen we meenemen, het snoeien en onderhoud van het riet wordt 
onderdeel van het nieuwe beheer plan.  

 
Wordt er nog een apart ontwerp gemaakt voor de groene oevers?  

• Antwoord: Op een deel van het terrein van de Molenweide worden natuurvriendelijke 
overs aangelegd. Hiervoor zal waarschijnlijk nog een ontwerp volgen.  

 
 



 

   
 

 
 


